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P r o t o k ó ł Nr XIII/2020 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Miejskiej w Prudniku 

odbytego w dniu 20 sierpnia 2020 r. 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 10
00

 i zakończyło o godz. 11
15 

Na 6 osobowy skład komisji w posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 

Radni nieobecni: Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

/Lista obecności stanowi zał. nr 1/ 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Zygmunt Bochenek 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek na wstępie przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, że komisja posiada quorum do podejmowania opinii  

i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Sekretarz Gminy Prudnik Marek Radom. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawy organizacyjne Komisji 

2. Skarga na działalność Burmistrza. 

3. Petycja 1/2020. 

4. Petycja 2/2020. 

5. Pismo dot. działalności ZUK. 

6. Sprawy bieżące Komisji. 

 

Ad. 1.  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował, że w związku z rezygnacją z 

mandatu radnej Teresy Barańskiej, która pełniła funkcje Wiceprzewodniczącej Komisji 

konieczny jest wybór nowego Wiceprzewodniczącego. Zaproponował kandydaturę radnego 

Marcina Domino.  

Radny Marcin Domino podziękował za wyróżnienie. Stwierdził jednak, że jest to jego 

pierwsze posiedzenie Komisji i nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Zaproponowano kandydaturę radnej Katarzyny Licznar. Radna wyraziła akceptację, w 

związku z powyższym kandydatura Radnej Katarzyny Licznar została podana pod 

glosowanie: 

„za” kandydatura radnej głosowało 3 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

Wobec powyższego głosowania Wiceprzewodniczącą Komisji została radna Katarzyna 

Licznar.  

 

Ad. 2.  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował członków komisji, że do Rady 

Miejskiej w Prudniku wpłynęła skarga na działalność Burmistrza Prudnika. Przewodniczący 

odczytał treść skargi. Skargę podano analizie. 

Skarżący przebywa w zakładzie karnym, a w okresie tego pobytu jest również najemcą lokalu 

socjalnego w Prudniku. 

Stwierdza w skardze z dnia 5 lipca 2020 roku, że w okresie dwuipółrocznego pobytu w 

zakładzie karnym mieszkanie zostało zdemolowane. W skardze wzywa Zakład Usług 
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Komunalnych do przeprowadzenia remontu. Stwierdza, że zwracał się do Burmistrza 

Prudnika  z pismem w tej sprawie, ale nie otrzymał odpowiedzi. 

Skarżący zwracał się w sprawie remontu do Zakładu Usług Komunalnych: 

- 21.11.2019 – z prośbą o wymianę drzwi wejściowych i okien plastikowych – 13.03.2020 

została udzielona odpowiedź o odmowie wymiany drzwi, z uwagi na dobry stan istniejących 

drzwi płytowych. Poinformowano o możliwości wymiany drzwi płytowych na masywniejsze 

we własnym zakresie.  

- 08.06.2020 – o wykonanie remontu lokalu mieszkalnego – 15.06.2020 została udzielona 

odp. o odmowie wykonania remontu, z uwagi na fakt, że lokal został wyposażony w dobre 

drzwi i okna a także w dobre nowe piece (trzon kuchenny i piec pokojowy).  

- w aktach sprawy znajduje się pismo Skarżącego do Burmistrza z dnia 17 czerwca 2020 roku 

(data wpływu 22 czerwca 2020 roku), który zgodnie z kompetencjami przekazał sprawę do 

załatwienie zarządcy lokalu, czyli Zakładowi Usług Komunalnych, który pismem z 9 

lipca  2020 roku udzielił odpowiedzi w sprawie, odmawiając wykonania remontu lokalu ze 

względu na fakt, że obowiązki te leżą po stronie najemcy. 

Odpowiedź  została wysłana  na adres zakładu karnego w którym Skarżący odbywa karę 

więzienia.  

Kwestie zasadności, czy też konieczności wykonania remontu nie leżą w kompetencji Rady 

Miejskiej w Prudniku.  

Po przeanalizowaniu dokumentów skargę uznano za bezzasadną. Przedstawione przez 

Przewodniczącego stanowisko zostało podane pod głosowanie: 

„za” bezzasadnością skargi petycji głosowało 4 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

Wobec powyższego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny 

projekt uchwały Radzie Miejskiej w Prudniku.  

/treść skargi stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

Ad. 3. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował członków komisji, że do Rady 

Miejskiej w Prudniku wpłynęła petycja w interesie publicznym  w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego - wprowadzenie lokalnej "tarczy antykryzysowej". Przewodniczący 

odczytał treść petycji. Przeanalizowano petycję. 

Gmina Prudnik opracowała i wdrożyła własne rozwiązania tzw. „tarczy antykryzysowej”, 

której założenia są dostępne na stronach internetowych www.prudnik.pl. Zaproponowana 

pomoc dotyczy przede wszystkim  przedsiębiorców i odnosi się do podmiotów, które w 

wyniku pandemii  znalazły się w trudnej sytuacji ekonomicznej. 

Wobec powyższego  petycja została uznana za bezprzedmiotowa.  

Przedstawione przez Przewodniczącego stanowisko zostało podane pod głosowanie: 

„za” uznaniem petycji za bezprzedmiotową głosowało 4 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

Wobec powyższego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny 

projekt uchwały Radzie Miejskiej w Prudniku.  

/treść petycji stanowi załącznik nr 2 do protokołu/  
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Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że w dniu 31 maja 2020 roku do Rady Miejskiej  

w Prudniku wpłynęła petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego. 

Składająca petycję wnosi o zmianę przepisów prawa miejscowego, które dotyczą pomocy 

rzeczowej dla uczniów - zakup tabletów. Gmina Prudnik zakupiła w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020 Osi Priorytetowej nr 1 „Powszechny 

dostęp do szybkiego Internetu” 81 laptopów, które zostały użyczone uczniom szkół w Gminie 

Prudnik. W przypadku ogłoszenia kolejnych naborów do programu Gmina w miarę potrzeb 

będzie uczestniczyła w pozyskaniu grantów. 

„Utworzenie miejsc i pomieszczeń, gdzie można zostawić odzież, obuwie oraz żywność dla 

potrzebujących”, nie wymaga zmiany przepisów prawa miejscowego, wręcz brak jest 

podstaw do ich uchwalenia. Z powodzeniem kwestie te załatwiane są przez organizacje 

pozarządowe, instytucje pomocy społecznej które prowadzą działalność na terenie naszej 

gminy. 

Po przeanalizowaniu petycji Przewodniczący podał pod głosowanie jej bezprzedmiotowość: 

„za” uznaniem petycji za bezprzedmiotową głosowało 4 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

Wobec powyższego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny 

projekt uchwały Radzie Miejskiej w Prudniku.  

/treść petycji stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

Ad. 5. 

Pismo dot. działalności ZUK 

Przewodniczący poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo w związku z przeprowadzoną 

kontrolą w Zakładzie Usług Komunalnych zleconą po złożonym anonimie. 

Przewodniczący odczytał otrzymane pismo. Stwierdził, że sprawa jest bardzo 

skomplikowana. Oznajmił, że pomimo zawartych w piśmie wyjaśnień odpowiedź nie jest dla 

niego satysfakcjonująca. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

 

Ad. 6.  

Sprawy bieżące Komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

      Protokołowała:                                                                         Przewodniczący Komisji: 

                                    

    Zygmunt Bochenek 


